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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de minister van Economische Zaken, 
Landbouw en Innovatie over het negeren van het Bel-me-niet register door 
bedrijven (ingezonden 16 februari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht van Teletekst,13 februari 2012, Bedrijven 
negeren «Bel-me niet» waarin wordt belicht dat loterijen, energiebedrijven en 
goede doelen zich niet houden aan de regels van het Bel-me-niet register? 

Vraag 2
Bent u van mening dat de door de Onafhankelijke Post- en Telecomautoriteit 
(Opta) opgelegde boetes aan telemarketeerbedrijven voldoende afschrikwek-
kende werking hebben? Worden bedrijven die een boete hebben gekregen 
van de Opta op een dusdanig manier afgeschrikt dat zij in het vervolg de 
regels van het Bel-me-niet register respecteren? Hoe groot is het percentage 
van bedrijven die na een boete wederom in de fout gaat? 

Vraag 3
Welke stappen gaat u ondernemen om het aantal klachten over bedrijven die 
de regels van het Bel-me-niet register negeren terug te dringen? Kunt u uw 
antwoord toelichten?
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